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内容概要

本書的特色是以基督教教會普遍公認的〈使徒信經〉為架構，從讀者熟悉的進路人門。
深入淺出地介紹基督教信仰最重要的神學課題，包括信心、上帝創造、耶穌基督、救恩、三位一體、
教會、天堂等。
讓讀者認識每一神學課題的內容，以及在歷史上主要神學家的觀點。
每課附上個人研讀或小組討論的材料，並提供進深研究的指引。
裏面專門神學用語彙解和神學家生平簡介，容易查考，一目了然。
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作者简介

Alister Edgar McGrath (born 23 January 1953) is a Christian theologian and apologist, who holds both a DPhil (in
molecular biophysics) and an earned Doctor of Divinity degree from Oxford. He is noted for his work in historical,
systematic and scientific theology.
In his writing and public speaking, he promotes "scientific theology" and opposes antireligionism. McGrath was
until recently Professor of Historical Theology at the University of Oxford, but has now taken up the chair of
Theology, Religion and Culture at King's College London since September 2008. Until 2005, he was principal of
Wycliffe Hall.
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